

Title (en)

Hand towel dryer for campervans

Title (de)

Handtuchtrockner für Freizeitmobile

Title (fr)

Séchoir de serviette pour véhicule mobile de loisirs

Publication

EP 1834564 A2 20070919 (DE)

Application

EP 07005477 A 20070316

Priority

DE 102006012399 A 20060317

Abstract (en)

The drier (1) has a hanging unit (2) that is designed in a hollow manner for hanging textile goods. Warm air is flowable through the hollow hanging unit in its longitudinal direction. The hanging unit consists of an opening for leaving the warm air into the surrounding area. The hanging unit is held using a tube-like support unit (3). A connecting unit is provided at an end of the support unit for connecting the support unit at a warm air source. The connecting unit is constructed as a leak device (5) with two air outlets. An independent claim is also included for a heating system for a recreation vehicle with a hand towel drier.

Abstract (de)

Ein Handtuchtrockner (1) für ein Freizeitmobil weist wenigstens ein Abhängelement (2) zum Abhängen eines Textilerzeugnisses auf. Das Abhängelement (2) ist derart hohl ausgebildet, dass es von Warmluft entlang seiner Längserstreckung durchströmbar ist. Weiterhin weist das Abhängelement (2) wenigstens eine Öffnung zum Auslassen von Warmluft an die Umgebung auf. Das Abhängelement (2) ist mittels eines Trägerelements (3) an einer Abzweigvorrichtung (5) befestigt. Die Abzweigvorrichtung (5) erlaubt es, zuströmende Warmluft wahlweise durch das Trägerelement zu dem Abhängelement (2) oder durch einen Luftauslass (7b) direkt in einen beheizenden Innenraum zu führen.

IPC 8 full level

A47K 10/06 (2006.01); **F24D 5/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 10/06 (2013.01); **F28D 2021/0036** (2013.01)

Cited by

WO2022011403A1; US12043081B2; US11772452B2; US11541821B2; USD905217S; USD907183S; USD944374S

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1834564 A2 20070919; EP 1834564 A3 20090422; DE 102006012399 A1 20070920; DE 102006012399 B4 20090115

DOCDB simple family (application)

EP 07005477 A 20070316; DE 102006012399 A 20060317